

Title (en)

Device for keeping a panel or other flat object affixed to a wall.

Title (de)

Vorrichtung für die Halterung einer Platte oder eines anderen flachen Gegenstandes an einer Wand.

Title (fr)

Dispositif pour le maintien, à un mur, d'un panneau ou autre objet généralement plane.

Publication

EP 0179042 A1 19860423 (FR)

Application

EP 85870131 A 19850930

Priority

LU 85596 A 19841016

Abstract (en)

[origin: US4631888A] A fastener which is affixed to a wall and on which a panel or other generally flat object is placed and held in position. The fastener has at least one straight and flat edge. The fastener is a device to be used at least in twos. On one fastener rests the panel and the other fastener holds the top of the panel to the wall. The fastener is made up of two interacting pieces (1, 2) of which one, for hanging (1), to be affixed to the wall and the other, for holding in position (2), which can be engaged by or released from the first to fix or release the panel. The first piece (1) has the general shape of an essentially straight angle piece of which one branch (1') is arranged in such a way as to enable it to be fixed to the wall, and the other branch (1'') has an aperture (4) through which the second piece (2) can pass the second piece (2) is in the shape of a cross of which one part is longer than the other.

Abstract (fr)

Dispositif que l'on fixe à un mur et sur lequel on vient poser et maintenir un panneau ou autre objet généralement plane et que au moins présente un bord droit et plat, dispositif à utiliser au moins par deux, sur l'un se pose le panneau et l'autre assure le maintien supérieur du panneau au mur; dispositif constitué par deux pièces coopérantes (1, 2) dont l'une d'accrochage (1), à fixer au mur et l'autre, de maintien (2), qui peut engagée ou dégagée de la première pour fixer ou libérer le panneau, la première pièce (1) de forme générale d'une cornière essentiellement droite dont une branche (1') est aménagée de manière à pouvoir être fixée à plat au mur et l'autre banche (1'') comporte une ouverture (4) pour le passage de la deuxième pièce (2); cette deuxième pièce (2) est en forme d'une croix dont une partie plus longue que l'autre.

IPC 1-7

A47G 1/16; B43L 1/04

IPC 8 full level

A47G 1/16 (2006.01); **B43L 1/06** (2006.01); **G09F 15/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A47G 1/215 (2013.01 - EP US); **B43L 1/06** (2013.01 - EP US); **G09F 15/0012** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] FR 2423191 A1 19791116 - LEGOT JACQUES [FR]
- [A] FR 2284065 A1 19760402 - ADLER SA [FR]
- [A] US 2294076 A 19420825 - DEUTER CHARLES W
- [A] DE 612320 C 19350417 - SEISLER & CO
- [A] US 3895775 A 19750722 - NORTON THOMAS K

Cited by

WO03075721A1

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

LU 85596 A1 19850604; AU 4788085 A 19860424; AU 575999 B2 19880811; DE 179042 T1 19870205; DE 3566075 D1 19881215; DK 471485 A 19860417; DK 471485 D0 19851015; EP 0179042 A1 19860423; EP 0179042 B1 19881109; ES 296155 U 19870816; ES 296155 Y 19880316; FI 854011 A0 19851015; FI 854011 L 19860417; NO 854101 L 19860417; US 4631888 A 19861230

DOCDB simple family (application)

LU 85596 A 19841016; AU 4788085 A 19850925; DE 3566075 T 19850930; DE 85870131 T 19850930; DK 471485 A 19851015; EP 85870131 A 19850930; ES 296155 U 19850924; FI 854011 A 19851015; NO 854101 A 19851015; US 77430885 A 19850910